
Протокол №1 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

7 вересня 2023 року                                                           м. Коломия 

 

Присутні: 16 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Обговорення питань довиборів в студентську раду коледжу. 
2. Затвердження плану роботи студентської ради на 2023-2024 н.р. 
3. Обговорення роботи волонтерського сектору. 
4. Про організацію концерту до дня вчителя. 
5. Обговорення питання підготовки заходів до Дня захисників та захисниць 

України.  
6. Форми організації навчально-виховного процесу з 1 вересня 2023 року. 

 

1. Обговорення питань довиборів в студентську раду коледжу. 
СЛУХАЛИ:  заступника директора з виховної роботи Уляну 
Федоранчак, яка повідомила, що в даний час в складі студентської ради 
не повна комплектація секторів, та немає голови студради. Зосередила 
увагу на тому, що потрібно з відповідальністю підійти до вибору 
кандидатів в студентську раду, адже ефективність діяльності ради 
залежить від якісного складу учасників. 
УХВАЛИЛИ: провести конференцію діючої студентської ради для 
бажаючих вступити до самоврядування. 
 

2. Затвердження плану роботи студентської ради на 2023-2024 н.р. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка ознайомила присутніх зі змістом 
плану, який розроблений відповідно до традиційних свят та основних 
заходів. 
УХВАЛИЛИ: затвердити план роботи на 2023-2024 н.р. 

3.  Обговорення роботи волонтерського сектору.  
СЛУХАЛИ: Владислава Кащука, який нагадав усім про війну в країні, 
про активне долучення до різного рівня акцій, заходів актуальних на 
сьогодні. 



УХВАЛИЛИ: продовжити активну роботу студентській раді, та 
співпрацю з профспілковим колективом.

4. Про організацію концерту до дня працівника освіти , та заходів до 
дня Захисника України.
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка повідомила що цього року свята 
трішки зміщені, у зв’язку з поміняним церковним календарем. Наш 
навчальний заклад подав заявку на участь у міському конкурсі «Строєвої 
пісні» який відбудеться 1 жовтня. Організацію вітань до дня працівника 
освіти доручити культурно-масовому сектору.
УХВАЛИЛИ: культурно-масовому сектору взяти на себе питання 
організації заходів.

5. Форми організації навчально-виховного процесу з 1 вересня 2023 
року.
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка повідомила, що потрібно рішення 
адміністративної ради про змішаний формат навчання:
- переважна більшість студентських груп виходять на очне навчання;
- для отримання можливостей навчатись на дистанційній формі 

навчання студенти (чи їх батьки) пишуть заяву на імя директора 
коледжу, списки щодо форм навчання формують завідувач відділення.

УХВАЛИЛИ: погодити змішану форму навчання.

Заступник голови студради,^йг^./Хх Владислав Кащук

Секретар < gzz/s______ Мар’яна Ткачук



 

Протокол №2 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

23 жовтня 2023 року                                                           м. Коломия 

 

Присутні: 20 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Вибори голови студентського самоврядування коледжу, та членів 
комісій. 

2. Організація акції «Перерва на каву» 
3. Організація та участь в концерті до дня студента. 
4. Організація походу в кінотеатр на перегляд фільму «Довбуш» 

 
1. Вибори голови студентського самоврядування коледжу, та членів 

комісій. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка розповіла про роботу старостату. 
Всім старостам академічних груп було доручено обрати із своїх 
одногрупників кандидатів на вступ до студентського самоврядування.  
- список кандидатів, Василь Феняк, Анастасія Вітенко, Оксана 

Андріїшин, Юрій Купчак, Ігор Одосій, Миксим Симотюк, Надія Гаєва, 
Віталій Ткачук, Ростислав Ільків. 

- з них на голову студентського самоврядування Оксана Андріїшин, 
Надія Гаєва. 

УХВАЛИЛИ:  

- провести голосування за кандидатів на голову студентського 
самоврядування та розподіл членів в комісії у відкритому форматі. 

Оксана Андріїшин – «за» - 5 гол.  

Надія Гаєва – «за» - 15 гол.  

За результатами відкритого голосування, головою студентського 
самоврядування обрали Надію Гаєву. 

- Культурно-масовий сектор доповнити таким студентами Анастасія 
Вітенко, Максим Симотюк, Віталій Ткачук. 



- Спортивно -оздоровчий сектор доповнити такими студентами 
Ростислав Ільків, Ігор Одосій.

- Волонтерський сектор доповнити такими студентами Василь Феняк, 
Оксана Андріїшин, Юрій Купчак.

2. Організація акції «Перерва на каву»
СЛУХАЛИ: Владислава Кащука, який запропонував організувати разом 
з студентським профкомом акцію «Перерва на каву», за допомогою якої 
ми зможемо зібрати кошти для ЗСУ на дрон.
УХВАЛИЛИ: погодити спільну роботу, і організувати акцію.

3. Організація та участь в концерті до дня студента.
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка запропонувала провести день 
студента у вигляді гри КВК, де візьмуть участь студенти першокурсники 
проти студентського самоврядування.
УХВАЛИЛИ: зібрати команди із активних студентів коледжу, 
долучитися до організації гри.

4. Організація походу в кінотеатр на перегляд фільму «Довбуш» 
СЛУХАЛИ: Уляну Кузьмин члена культурно-масового сектору, яка 
запропонувала переглянути фільм «Довбуш»
УХВАЛИЛИ: замовити квитки у кінотеатрі.

Заступник голови студрад и Владислав Кащук

Секретар Мар’яна Ткачук



 

Протокол №3 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

9 листопада 2023 року                                                           м. Коломия 

Присутні: 18 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Голова студентської ради – Надія Гаєва 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Про підготовку до дня студента. 
2. Долучитися до благодійної ярмарки. 
3. Про  участь у міському конкурсі. 
4. Вшанування пам’ятних дат. 
5. Похід в кінотеатр.  

 

1.Про підготовку до дня студента. 

СЛУХАЛИ: Уляна Федоранчак, яка розповіла про підготовку команд до 
гри, та запропонувала допомогти в оформленні залу. 

УХВАЛИЛИ: взяти відповідальність за оформлення та підготовки залу до 
свята. 

2. Долучитися до благодійної ярмарки. 

     СЛУХАЛИ: Оксану Андріїшин члена волонтерського сектору, яка 
запрошувала всіх студентів скоштувати смаколик, відповідно задонатити на 
ЗСУ. 

      УХВАЛИЛИ: донести інформацію до груп і прийти всім на благодійну 
ярмарку. 

3. Вшанування пам’ятних дат. 

   СЛУХАЛИ : Уляну Федоранчак, яка розповіла про організацію лінійки до 
роковин «Голодомору», де закликала всіх прийти у фойє коледжу та вшанувати 
пам'ять полеглим у ті страшні роки. Також повідомила що планується відкриття 
меморіальної дошки Герою України Сергію Ніньовському колишньому 
випускнику нашого закладу. 



Протокол №4 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

1 грудня 2023 року                                                           м. Коломия 

Присутні: 17 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Голова студентської ради – Надія Гаєва 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Ма’ряна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Про покращенню рівня успішності та відвідування занять здобувачами 
освіти коледжу. 

2. Організація зустрічі з лікарем наркологом. 
3. Організація та проведення новорічних святкувань. 
4. Організація акції «Коляда вже близько» 
5. Звіт роботи волонтерського сектору. 

 
1.Про покращенню рівня успішності та відвідування занять 
здобувачами освіти коледжу. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка запропонувала всім старостам груп 
під час виховної години проаналізувати ситуацію по студентам, які мають 
пропоски занять без поважних причин, заборгованість по навчанню та 
порушують правила внутрішнього розпорядку коледжу. 
УХВАЛИЛИ: всім старостам груп проаналізувати ситуацію, активу 
групи та куратору систематизовану інформацію надати завідувачу 
відділення. 
 

2. Організація зустрічі з лікарем наркологом. 
СЛУХАЛИ: Ростилава Ількова члена спортивно-масового сектору, який 
запропонував провести зустріч з лікарем, щоб всі ми пам’ятали, що 
потрібно вести здоровий спосіб життя. 
УХВАЛИЛИ: запросити кваліфікованого працівника, щоб провів лекцію 
для всіх студентів.  
 

3. Організація та проведення новорічних святкувань. 
 
СЛУХАЛИ: Анастасію Вітенко члена культурно – масового сектору, яка 
запропонувала долучитися до оформлення фойє з нагоди Новорічних 
свят, та скласти привітання для працівників та студентів коледжу. 



УХВАЛИЛИ: організувати роботу для оформлення фойє, Надії Гаєвій 
скласти привітання.

4. Організація акції «Коляда вже близько»
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка попросила долучитися до стулентів 
групи 3-Т , одягнути національний одяг, хустки і з колядою пройтися по 
всіх аудиторіях закладу. Для донату на ЗСУ.
УХВАЛИЛИ: організувати скриньку для збору коштів та долучитися до 
коляди.

5. Звіт роботи волонтерського сектору.
СЛУХАЛИ: Оксану Андріїшин члена волонтерського сектору, яка 
прозвітувала про зібрані кошти протягом першого семестру, і про 
покупку дрона «Мавік» , та передачу його для нашого працівника 
коледжу, який нас захищає.
УХВАЛИЛИ: передати на передову дрон, і не покладаючи рук дальше 
трудитися, донатити, щоб прискорити нашу перемогу.

Голови студради Надія Гаєва

Секретар Мар’яна Ткачук



Протокол №5 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

15 лютого 2024року                                                           м. Коломия 

Присутні: 14 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Голова студентської ради – Надія Гаєва 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Про аналіз зайнятості студентів у позанавчальний час.
2. Про роботу художньої самодіяльності.
3. Про організацію заходу до дня Героїв Небесної Сотні.
4. Про діяльність спортивно-масової та оздоровчої роботи студради.

1. Про аналіз зайнятості студентів у позанавчальний час.

СЛУХАЛИ: Уляну Кузьмин члена культурно-масового сектору, яка звернула 
увагу присутніх на те, що навіть попри воєнний стан, систематичні повітряні 
тривоги, є велика кількість студентів які відвідують позаурочні гуртки та 
спортивні секції, а саме:  

- танцювальний гурток – 24 студента;
- театральний гурток – 35 студентів;
- спортивні секції – 54 студента.

УХВАЛИЛИ: членам студентської ради активно залучати студентську молодь 
до занять  в гуртках та спортивних секціях. 

2. Про роботу художньої самодіяльності.

СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка повідомила, що дали заявки на участь в 
обласних конкурсах «Пісенний вернісаж» та «Україна – єдина країна»,  
розповіла про художні номери як будуть показувати на конкурсах. 

УХВАЛИЛИ: підтримати учасників конкурсів, та клопотати перед 
адміністрацією закладу про преміювання даних студентів. 

3. Про організацію заходу до дня Героїв Небесної Сотні



СЛУХАЛИ: Надію Гаєву голову студентського самоврядування, яка розповіла 
про організаці тематичної лінійки, та представила презентацію, яку створила 
сама з фото тих жахливих подій.

УХВАЛИЛИ: організувати всіх студентів на тематичну лінійку.

4. Про діяльність спортивно-масової та оздоровчої роботи 
студради.

СЛУХАЛИ: Ростислава Ількова, який розповів про план змагань на цей 
семестр, внутрішньоколеджівський та між закладами міста. А саме волейбол, 
баскетбол, футбол, шахи.

УХВАЛИЛИ: активно долучати студентську молодь до спотру.

Голови студради Надія Гаєва

Секретар Мар’яна Ткачук



Протокол №6 

Засідання студентського самоврядування 

Коломийського індустріально-педагогічного фахового коледжу. 

11 квітня 2024року                                                           м. Коломия 

Присутні: 19 

Заступник директора з виховної роботи – Уляна Федоранчак 

Голова студентської ради – Надія Гаєва 

Заступник голови студентської ради – Владислав Кащук  

Секретар – Мар’яна Ткачук  

Порядок денний: 

1. Про організацію та проведення Хресної дороги. 
2. Благодійна акція «Великодній кошик для бійця» 
3. Про організацію подяк активним студентам коледжу. 
4. Про організацію урочистостей з нагоди закінчення коледжу. 

 

1. Про організацію та проведення Хресної дороги. 

СЛУХАЛИ: Владислава Кащука, який запропонував у період страсного 
посту організувати та провести Хресну дорогу моєї України.  

УХВАЛИЛИ: всім членам студентського самоврядування взяти участь, 
створити презентацію, оформити куточок для проведення.  

2. Благодійна акція «Великодній кошик для бійця» 

СЛУХАЛИ: Василя Феняка члена волонтерського сектору, який 
запропонував від кожної групи організувати гостинці для бійців. 

УХВАЛИЛИ: доручити це завдання старостам груп, і в страсний четвер 
відвідати бійців у військовому госпіталі. 

3.Про організацію подяк активним студентам коледжу. 

СЛУХАЛИ: Надію Гаєву голову студентського самоврядування, яка 
запропонувала відмітити самих активних випускників закладу подяками, 
а саме спортсменів, театралів, танцюристів, старост груп. 

УХВАЛИЛИ: зробити списки студентів, та подати їх на розгляд  
адміністрації. 

4. Про організацію урочистостей з нагоди закінчення коледжу. 
СЛУХАЛИ: Уляну Федоранчак, яка розповіла про планування 
урочистостей, та подякувала всі членам самоврядування за активну 



роботу протягом навчального року. Але нагадала всім ще про сесію та 
її успішну здачу.
УХВАЛИЛИ: долучитися до організації урочистостей, та активно 
працювати над закінченням навчального року.

Голови студради

Секретар

Надія Гаєва

_ Мар’яна Ткачук
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